

Djurö-Högmalmarnas Vägförening

Protokoll fört vid årsmöte i Djurö-Högmalmarnas vägförening den 5:e juni 2021 kl 10:00 vid Appelstams Äng, Svarthöjdsvägen.

- 1) Till ordförande valdes Peter Wennersten
- 2) Till sekreterare valdes Johan Möller
- 3) Till justeringspersoner/rösträknare valdes Marie Silander och Ingrid Persson.
- 4) Mötet hade utlysts i god tid genom utskick till medlemmarna samt på hemsidan. Mötes dagordning godkändes av stämman.
- 5) Ordföranden redogjorde för styrelsens verksamhetsberättelse (utsänd med kallelsen).
- 6) Kassören Christina Waclaw föredrog resultat- och balansräkningen.
- 7) Pauli Kristiansson och Per Svanström hade lämnat revisionsberättelsen vilken föredrogs av ordföranden.
- 8) Efter de föregående föredragningarna av verksamhetsberättelse, resultat- och balansräkning samt revisorernas berättelse beviljade mötet ansvarsfrihet för styrelsen.
- 9) Framställande från styrelsen samt motioner från medlemmar:
 - a + b) Motion från Ola Martinsson gällande intagande av väg i föreningen. Styrelsen har i sitt svar ansett motionen besvarad genom att ta in en konsult från REV för att gå igenom regelverket av vägsträckningar i föreningen och kommer därefter återkomma i frågan.

Motion gällande bom vid infart till området. Styrelsen har sett över möjligheterna till detta men finner att det tydligt i förrättningsdokumentet står att bom ej får sättas om för området. Offertunderlag finns framtaget för kostnadsbild.
- c) Vägplan för 2020/21 godkändes.
- d) Kommande arbeten enligt vägplan för 2021/22 godkändes.
- e) Förslaget om ändring av stadgar bordlades och ett nytt förslag kommer till nästa årsmöte.
- 10) Mötet beslutade om oförändrade ersättningar till styrelse och revisorer.
- 11) Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat godkändes och lades till handlingarna.
- 12) Mötet valde enhälligt Nyval ordinarie ledamot: Andreas Gustavsson och Camilla Allmyr på 2 år. Omval: Christina Waclaw 1 år ordinarie ledamot samt Arne Kullgren 2 år suppleant
- 13) Till revisor omvaldes Pauli Kristiansson (omval 1 år) och Per Svanström (omval 1 år). Till revisorssuppleanter valdes Birgitta Gebelius (omval 1 år) samt Eva Melin (omval 1 år)
- 14) Till valberedning valdes Urban Logelius och Martin Lundberg (samankallande). Samtliga omval på 1 år. En plats i valberedningen är vakant och bör tillsättas snarast.
- 15) Övriga frågor:

Handwritten signatures and initials:
MS # [unclear] [unclear]

a) Förslag från stämman att höja avgifter till vägföreningen. Svar: Då styrelsen bedömer att vi har en budget i balans även för kommande budgetår finns det ingen anledning att i nuläget höja avgifterna. Detta givet att inget extraordinärt dyker upp.

b) Förslag från stämman om att höjd ersättning till styrelseledamöter. Svar: Styrelsen tackar för medlemmarnas välvilja beträffande en höjd ersättning till ledamöterna men vi avböjer tacksamt erbjudandet.

c) Se över staketet längsmed vägen vid Börjesvik. Det blir trångt har flera medlemmar påtalat. Står staketet rätt? Finns tillstånd etc. Styrelsen ges i uppdrag att se över detta omgående. Svar: Diskussion har förts under året med fastighetsägaren för mer information kontakta styrelsen.

d) Anders Karlsson gällande sitt staket Bergskogsvägen. Vägen ligger för högt och pressar ner marken så hans staket ger vika. Styrelsen får i uppdrag att utreda frågan eventuellt utmäta vad tomtgränser går. Svar: Bergskogsvägen genomgick en stor upprustning under förra verksamhetsåret och vi utvärderar nu det arbetet. Vi har sett att det på några ställen troligen kommer att behövas göra ytterligare åtgärder men vi kommer att avvakta detta något/några år för att kunna göra en samlad åtgärd. Vissa delar finns med i den uppdaterad planerade vägplanen för kommande år. Ärendet är inte en punkt för årsstämman utan handhas mellan fastighetsägaren och styrelsen.

e) Uppdrag till styrelsen att utreda var vägbulor med fördel kan sättas upp. Notis till styrelsen att önskemål finns om att åter måla hindren gula som tidigare. Svar: Hindret är målat enligt önskemål. Ytterligare vägbulor är inköpta och ska sättas upp på Högmalmsvägen.

f) Styrelsen ska se över möjligheten att använda sandfyllda brandslangar som farthinder. Svar: Brandslangar finns för att sättas upp på våra grusvägar.

g) Ordförande meddelade att vår Webmaster har lämnat oss. Vår hemsida är gammal och styrelsen kommer se över möjligheterna till att få en ny hemsida. Svar: Ny hemsida är gjord.

h) Frågan kring bom för området upptogs på nytt och styrelsen för se över möjligheterna att ändra i förrättningen så att bom kan användas om medlemmarna så önskar.

i) Önskemål från mötet om väggupp vid badet där hastigheterna på fordon är höga

16) Datum för nästa årsmöte sattes till 11 jun 2022 och vårstädning sattes till den 21 maj 2022.

17) Tid och plats för det justerade protokollets publicering sattes till senast den 26/6 2021 på föreningens anslagstavla vid Högmalmsvägens början och på hemsidan.

18) Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades.


Johan Möller
Sekreterare


Peter Wennersten
Mötesordförande

Justeras:


Marie Silander


Ingrid Persson